



## SCHEDULE

D1

**D2** 

D3

### DEPARTURE A DA NANG HOI AN (MOB/L/D)

- Cam Thanh Coconut Village (Free Basket Boat + Fresh Coconut)
- **DIY Lantern**
- 🗹 Hoi An Ancient Town
  - Japanese Covered Bridge
  - Cantonese Assembly Hall
- ✓ Hoi An Night Market

# HOI AN 🛱 BA NA HILLS

Marble Mountain (Include 2 ways lift)

- Ba Na Hills (Include Cable Car)
  - Golden Bridge
  - Linh Ung Pagoda (Buddha Statue)
  - Le Jardin D' Amour Garden
  - Sun World Ba Na Hills

✓ Han Market

## DA NANG

Free & Easy or join the Optional Tour: i. Optional: Hue Day Tour + Lunch

(B/-/-)

- USD 60 /pax (min 10 pax) • Tomb of Khai Dinh
- Antique Dragon Boat Ride
  at Perfume River
- Thien Mu Pagoda
- Hue Royal Citadel (Include Buggy Car)
- Cycle Rickshaws
  - OR

ii. Optional: Da Nang Day Tour + Lunch USD 20 /pax (min 10 pax)

- · Son Tra Peninsula
- DHC Marina
- Dragon Bridge
- Dragon Fish Statue
- Love Bridge
- Pink Church (Photo Stop)

#### 

#### **TOURIST ATTRACTIONS:**

### **HOI AN**

Hoi An Ancient Town - Located in central Vietnam, is a historic cultural heritage city. It was a major international trading port from the 15th to the 19th century, blending cultural influences from Vietnam, China, Japan, and other countries. The town preserves many traditional buildings, streets, and bridges, with the most famous being the 16th-century Japanese Covered Bridge. Today, Hội An is a UNESCO World Heritage Site, attracting visitors worldwide with its unique history and enchanting night scenery.

### **BA NA HILLS**

- Ba Na Hills Ba Na Hills is located in the western part of Da Nang, Central Vietnam, about 40 kilometers from the city center. Situated at an altitude of approximately 1,487 meters, it is a famous mountain resort that combines natural beauty, cultural architecture, and recreational attractions. It features one of the world's longest cable car systems, offering stunning views of endless mountain ranges and lush forests. Highlights include:
  - **Golden Bridge** A curved walkway held up by two giant hands, now one of Vietnam's most iconic landmarks.
  - French Village A medieval-style European town full of romantic and exotic charm.
  - Linh Ung Pagoda A serene temple housing a large white jade Buddha statue.

### **DA NANG**

- Marble Mountain This cluster of five limestone hills represents the five elements: metal, wood, water, fire, and earth. The site is known for its striking natural caves, ancient Buddhist temples, and traditional stone carving villages. Top highlights include:
  - Linh Ung Pagoda A historic temple nestled within the mountains.
  - **Huyen Khong Cave** A sacred cave with Buddha statues and sunlight streaming through openings.
  - **Panoramic Viewpoints** Offering stunning views of the coastline and Da Nang city.

# \*\*\*\*

✓ 3 Breakfast / 2 Lunch / 2 Dinner

Special Cuisine:

Vietnamese Local Chinese Cuisine Hoi An Guang Nam Cao Lau Dry Noodles

## $\star \star \star \star \star \star^{z_2^{Z}} \blacksquare \star \star \star \star \star$

#### HOTEL OR SIMILAR (3 NIGHTS)

- ✓ Hoi An Thanh Binh Riverside Hoian /
- Emm Hoian Hotel Or Similar Class ✓ Da Nang - Satya Da Nang Hotel /

Haian Beach Da Nang Hotel Or Similar Class

x 1 Night

Ba Na Hills Buffet

(1/2 pcs per person)

Seafood Hotpot + Lobster

x 2 Nights

#### Optional Tour : 1. Hot Stone Massage (90 minutes) = RM 120/pax; 2. Han River Night Cruise = RM 70/pax

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice. Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



## ..... 精简行程



### 观光景点:

会安古城 - 会安古镇位于越南中部,是一个历史悠久的文化遗产城市。曾是15世纪至19世纪的重要国际贸易港口,融合了越南、中国、日本等多国文化特色。古镇保留了大量传统的建筑、街道和桥梁,最著名的是16世纪的会安古桥。如今,会安被联合国教科文组织列为世界文化遗产,以其独特的历史风貌和迷人的夜景吸引着世界各地的游客

## 巴纳山

- 巴纳山 巴纳山位于越南中部岘港市西部,距离市中心约40公里,海 拔约1,487米,是一处集自然美景、人文建筑与娱乐休闲于一体的著名 山顶度假胜地。这里拥有世界最长的单缆车系统,游客可在缆车上俯 瞰连绵山脉与原始森林。著名景点包括:
  - 空中巨手捧桥 由两只巨手托起的弧形步道,已成为越南最具代表性的地标之一。
  - 法国村 重现中世纪欧洲小镇风貌, 充满异国风情。
  - 灵应寺 庄严宁静,寺中供奉着巨大的白玉佛像。

### 岘港

- ◆ 五行山 由五座石灰岩山丘组成,象征金、木、水、火、土五行元素。这里自然风光奇特,洞穴、寺庙、石雕融为一体,是融合佛教文化与自然景观的胜地。主要景点包括:
  - 灵应寺 山中古寺, 香火鼎盛。
  - 玄空洞 天然岩洞, 内有佛像与阳光天井。
  - 山顶观景台 可俯瞰岘港海岸线与城市风光。

✔3早餐/2午餐/2晚餐

- 风味餐:
- ★ 越式风味餐
- ★ 会安广南Cao Lau干捞面
- ★巴纳山自助餐
- ★海鲜火锅+龙虾(每人半只)

## $\star \star \star \star \star z^{Z} = \star \star \star \star \star \star$

酒店住宿(3晚)

- ✓ 会安 青平河畔酒店 / 会安EMM酒店或同级 x1 晚
- ✓ 岘港 峴港薩蒂亞酒店 / 海安海灘酒店或同级 x2 晚

#### 推荐自费项目: 1. 越式热石头古法按摩 (90 分钟) = RM 120/人; 2. 汉江夜间游船 = RM 70/人

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行,会或否事先通知。 A chan the transmit statement of the statement

备注:如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。

## **General Information**

## . 岘港 DA NANG.

货币 Currency	Vietnamese Dong - VND 越南盾 - VND	信用卡 Credit Card	* Major credi	心,以延长你的信用卡额度 t cards such as Visa and Master ostly widely used.
货币兑换率 Exchange Rate	1000 VND = MYR 0.18	拨号代码 <b>Dial Code</b>	Vietnam	:+84
¢£ \$ € ¥/	1000 越南盾 = 马币 0.18 *Subject to currency of the day**以当天汇率为准*	<u> </u>	越南	:+84
电压 Voltage	Voltage - 220 V	插座 Power Socket	Type A / 类型,	- 2 flat blade pin / 两脚扁型插头
A	电压 - 220伏特		Type C / 类型	- 2 round pin / 两个圆脚插头
时差 Time Different Ҳ-	Vietnam (Da Nang) - Malaysia is 1 hour ahead of Hanoi 越南 (岘港) 标准时差慢马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance	Check in Luggage : 20 kg Each guest is allowed one piece of cabin baggage AND 1 laptop bag OR 1 handbag on-board. The main cabin baggage shall not exceed 56cm x 36cm x 23cm and does not weigh more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤	
气候 Weather	□ Summer 夏季 1月 - 12月 Jan to Dec 18°C-35°C			<b>*Subject to weather of the day* *</b> 以当天天气报告为准*
飞机型号 Aircraft Type	A320	B738		B737-800
<b>Departure Da</b> 出发日期:	ite:	Flight: 航班行程:		
山反口朔· Tour Fare: 团费:		Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:		
<b>Tipping:</b> 小费:		<b>Agent Collection</b> 旅行社代收费:	Fee:	
<b>Visa:</b> 签证:		Travel Insurance: 旅行保险:		
		<b>TOTAL :</b> 总数:		
<b>(7)</b>	GD Partner:			

Operated By ICE HOLIDAYS SDN BHD (230643-X) KPK/LN:2441